
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget  

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 611 af 7. juli 2021 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Camilla Froberg 
  

7. juli 2021 
J.nr. 2021 – 5463 

Skatteudvalget 2020-21
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 611

Offentligt
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Spørgsmål 

I boligskatteforliget er det aftalt, at hvis værdien af grunde vurderes højere, så vil man, når 

de nye beskatningsregler træder i kraft, kalibrere grundskyldspromillerne efter de højere 

vurderinger på kommune niveau, så der ikke opkræves højere ejendomsskat. Ministeren 

bedes oplyse, hvordan man har tænkt sig at fastsætte grundskyldspromillerne i 2024, når 

en del af vurderingerne først forventes at komme, efter de nye beskatningsregler er trådt i 

kraft? 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da ministeriet afvikler sommerferie 

i juli måned. Et endeligt svar vil blive fremsendt hurtigst muligt efter sommerferien. 
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